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Přemýšlím, kolik lidí u nás v Ostravě dneska uslyší Dobrou zprávu o Ježíši. Nevím, možná
deset. Možná ale nikdo! A kolik lidí tady uslyší Dobrou zprávu zítra? Nevím, možná deset.

Možná ale taky nikdo! A kolik jich bude v následujícím měsíci? Nevím, možná deset. Ale
proč by to za měsíc mělo být jiné než dneska nebo zítra? A pokud nikdo, pak není divu, jak to
tady ve městě vypadá a jak to vypadá v celé naší zemi…
Kolik lidí za uplynulý měsíc slyšelo srozumitelné evangelium u vás v regionu? Nevím, možná
deset. Možná ale vůbec nikdo…! A kolik jich uslyší v tomto měsíci? Nevím, možná deset…!

Velmi prosím, s modlitbou si připomeň nástroje, nauč to partu svých věřících přátel
a s mnoha dalšími modlitbami to zkuste změnit! Už v tomto měsíci a samozřejmě i v příštím.
Ježíš na nás čeká! Tam venku Ho poznáš jako nikdy předtím!
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